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Vragen van de fractie van Waterland Natuurlijk (ingezonden 10 januari 2021) en de beantwoording daarvan door het 
college van burgemeester en wethouders: 
 
Vraag 1 

1. Wat is nu de bestaande praktijk qua termijn en over hoe veel mensen gaat het jaarlijks in 
Waterland ? 
 

Antwoord  1. 
De termijn is in de praktijk dat de meldingen en hulpvragen zo snel mogelijk worden afgehandeld. Dat is 
in de meeste gevallen binnen 4 weken. Het gaat over het algemeen over 20 mensen per jaar. In 2020 bleef 
dat aantal achter en waren het 12 mensen.  
 
Vraag 2 
Wat zou er specifiek voor wie voor uitvoeringsprobleem ontstaan als deze termijn in Waterland op 6 
weken wordt gesteld 
 
Antwoord 2 
Het uitvoeringsprobleem ontstaat als er veel aanvragen zijn binnen een korte termijn. In dat geval treedt 
capaciteitstekort op en kunnen wachtlijsten ontstaan. Als wij de termijn niet halen, moeten wij extra 
capaciteit inhuren. In de begroting is geen rekening gehouden met deze kosten. Verder terugbrengen van 
de termijn raden wij af omdat wij in 2021 een stijging van het aantal aanvragen verwachten door de 
intensivering van de vroegsignalering en het aflopen van de Corona inkomensondersteuning. 
 
 
Burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
drs. E.G.H. Dijk MPM 
gemeentesecretaris/algemeen directeur 

drs. K.S. Heldoorn 
burgemeester 

 


